
Zápis o zasedání Republikového výboru ČsOL dne 21. dubna 2018 
 

ČESKOSLOVENSKÁ OBEC 

LEGIONÁŘSKÁ 
                         Hotel Legie, Sokolská 33,  120 00  Praha 2 
                   tel. 224  266  235, 224  266  241    www.csol.cz   sekretariat@csol.cz   
 

                

 

Zasedání Republikového výboru ČsOL 
dne 21. dubna 2018 

 
Přítomní členové RV ČsOL: Br. Pavel BUDINSKÝ, br. Jindřich SITTA, br. Tichomir 
MIRKOVIČ, br. Václav KUCHYNKA, br. Jiří VLASÁK, br. Tomáš PILVOUSEK, br. Milan 
MOJŽÍŠ, ses. Alena DITRICHOVÁ, br. Zdeněk HRUŠKA, br. František BOBEK, br. Ladislav 
PALEČEK, ses. Eva ARMEANOVÁ, br. Jaroslav KLICH, br. Ivan NOVOTNÝ, br. Jan KUX, br. 
Jiří TOMAN, br. Josef PŘEROVSKÝ, br. Jaroslav MÁLEK, br. Petr MAJER, br. Eduard PANÁK, 
br. Lukáš LEXA, br. Radek VOREL, br. Josef FALÁŘ, br. Vilém JANOUCH, br. Milan ČAJDÍK, 
br. Karel LUDVÍK, br. Vojtěch SEIDL, br. Stanislav PÍTR, br. Jan HNĚLIČKA, br. Josef 
SOBOTA, br. Bohuslav BUBNÍK, br. Jiří FILIP, br. Viliam BEKE, br. Václav ZAVADIL, br. Alois 
PETROŠ, br. Václav KREJČÍ, br. Jan ŠIMČÍK, br. Jiří RYŠKA, br. Zdeněk TALÍŘ, br. Jiří 
CHARFREITAG, br. Václav HLOUŠEK, br. Petr KUNŠTÁT, br. Miroslav JEČMEN, br. Miroslav 
MAREK, br. Jiří KAŠPÁREK, br. Jaroslav NOVÁK, br. Zdeněk PAVLÍK, br. Vojtěch PLESNÍK, 
br. Miroslav ZEMAN, br. Jan HOVORKA, br. Luboš ORAVEC, br. Stanislav ŠVIDEK. 
 
Přítomní náhradníci RV ČsOL: br. Jaromír KUBÍK (Pardubice), br. Jaroslav KARAS (Plzeň), 
ses. Dana NOSKOVÁ (Praha 1) 
 
Hosté: ses. Zdeňka HOFMANOVÁ (Ústí nad Labem), ses. Eva VESELÁ (Písek), ses. Marcela 
LUDVÍKOVÁ (Ústředí ČsOL), br. Jiří ŽELEZNÝ (Praha 6), br. Viktor ŠINKOVEC (Ústředí 
ČsOL), br. František TRÁVNÍČEK (Valtice), ses. Markéta SÝKOROVÁ (Břeclav) 
 
Příchozí v průběhu zasedání:  
 
Za ÚRK: br. Jaroslav KULÍŠEK 
 
Za RR: br. František GÁBOR 
 
ad 1) Zahájení 
Br. Pavel BUDINSKÝ přivítal přítomné a zahájil jednání RV ČsOL v 10:02 hod. 
 
ad 2) Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Informace: Br. Pavel BUDINSKÝ navrhl jako zapisovatelku zasedání ses. Marcelu 
LUDVÍKOVOU, jako ověřovatele zápisu pak br. Milana MOJŽÍŠE a br. Jiřího FILIPA. 
Usnesení: RV ČsOL schvaluje zapisovatelkou zasedání ses. Marcelu Ludvíkovou. 
Hlasování: 51 – 0 – 0  
 
Usnesení: RV ČsOL schvaluje ověřovateli zápisu br. Milana Mojžíše a br. Jiřího Filipa. 
Hlasování:  51 – 0 – 0  
 
ad 3) Volba pracovních orgánů 

Informace: Br. Milan MOJŽÍŠ navrhl na jednočlennou mandátovou komisi br. Jiřího 
FILIPA a na jednočlennou návrhovou komisi br. Milana MOJŽÍŠE. 
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Usnesení: RV ČsOL schvaluje jednočlennou mandátovou komisi obsazenou br. Jiřím 
Filipem a jednočlennou návrhovou komisi obsazenou br. Milanem Mojžíšem. 
Hlasování: 51 – 0 – 0  
              
ad 4) Schválení hostů 
Informace: Na jednání RV ČsOL jsou přítomní následující hosté:  
 
 
Usnesení: RV ČsOL schvaluje přítomnost jmenovaných hostů na zasedání. 
Hlasování: 51 – 0 – 0  
 
ad 5) Schválení programu 
Informace: Br. Pavel BUDINSKÝ přednesl návrh programu jednání RV ČsOL. 
 

1. Zahájení 
2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
3. Volba pracovních orgánů 
4. Schválení hostů 
5. Schválení programu  
6. Stav plnění úkolů 
7. Přehled přítomnosti na jednání volených orgánů 
8. Správa nemovitosti 
9. Ekonomická situace 

a) Plnění rozpočtu 2017 
b) Účetní uzávěrka ČsOL 2017 
c) Stav účtů 
d) Dotace 2018 
e) Aktualizace plánu práce 2018 (jednoty) 
f) Schválení aktualizace rozpočtu 2018 

10. Inventarizace majetku 
11. Jednota Hostěradice – účetnictví 
12. Členská základna 
a) Zrušení členství 

13. Komise ČsOL 
a) Komise pro ocenění 
b) Komise pro strategické plánování etc. 
c) Ústřední revizní komise 

14. Projekty 
a) Projekt sociálně-zdravotní pomoci 
b) Projekt PoVV 
c) Projekt Legie 100  
d) Projekt Orlík 
e) Zámeček Pardubice 

15. Plán akcí ČsOL a MO ČR na rok 2019 
16. Informace pro předsedy jednot 

a) Legionářské poutě 
b) Směrnice pro čerpání dotace MO ČR 
c) Postup ukončování členství v ČsOL 

17. Memoranda 
18. Různé 
19. Závěr 
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Br. Jiří FILIP navrhl doplnit program o podbod d) v bodu 16) Nové e-mailové 
schránky jednot ČsOL. 

Usnesení: RV ČsOL schvaluje po projednání a doplnění program zasedání. 
Hlasování:  51 – 0 – 0  
 
ad 6) Stav plnění úkolů 

Informace: Br. Jiří FILIP přednesl stav plnění úkolů zadaných na předchozích 
jednáních RV ČsOL. 

Usnesení: RV ČsOL bere na vědomí stav plnění úkolů a ukládá sekretariátu dále 
pokračovat ve sledování plnění úkolů. 
Hlasování:  51 – 0 – 0  
 
 
ad 7) Přehled přítomnosti na jednáních volených orgánů 

Informace: Br. Jiří FILIP předložil přehled přítomnosti členů RV a zástupců jednot 
na jednáních v loňském roce. Br. Jiří FILIP informoval o přítomnosti členů PRV a 
SO na příslušných jednáních těchto volených orgánů. 

Usnesení: RV ČsOL bere na vědomí přednesené informace. 
Hlasování:  49 – 0 – 2 
 
Návrh usnesení: RV ČsOL bere na vědomí přednesené informace a ukládá tento materiál 
nadále RV ČsOL nepředkládat. 
Hlasování:  9 – 6 – 36 
Usnesení nebylo přijato. 
 
ad 8) Správa nemovitosti 

Informace: Br. … informoval o stavu nemovitosti.  
Usnesení: RV ČsOL bere na vědomí informace přednesené ke správě nemovitosti. 
Hlasování:  50 – 0 – 1  
 
ad 9) Ekonomická situace 
 a) Plnění rozpočtu 2017 

Informace: Br. Milan MOJŽÍŠ předložil aktualizovaný dokument Čerpání rozpočtu 
2017 s příjmy a výdaji k 31. 12. 2017. 

Usnesení: RV ČsOL schvaluje aktualizaci čerpání rozpočtu 2017. 
Hlasování:  51 – 0 – 0  

 
b) Účetní uzávěrka ČsOL 2017 
Informace: Br. Milan Mojžíš informoval, že na základě pokynu SO ČsOL, 
schváleného PRV ČsOL, byl osloven daňový poradce, který zpracuje daňové 
přiznání ČsOL za rok 2017 a to do červnového termínu odevzdání daňových 
přiznání právnických osob. Současně byl objednán audit účetní uzávěrky. 

Usnesení: RV ČsOL bere informaci na vědomí. 
Hlasování:  51 – 0 – 0  

 
 c) Stav účtů 

Informace: Br. Milan MOJŽÍŠ přednesl stav účtů k 28. březnu 2018. Br. Jindřich 
SITTA se dotázal na stav účtu „Rezervy“, který neodpovídá částce v rozpočtu ČsOL 
na rok 2017 ani 2018 a upozornil, že ČsOL je povinna ze zákona vytvářet rezervy 
na opravy. Br. František TRÁVNÍČEK se dotázal, proč ve chvíli, kdy nemáme 
dostatek finančních prostředků, hradíme 121 tis. KČ za oslavu narozenin VV. 

Usnesení: RV ČsOL bere na vědomí stav účtů k 28. březnu 2018. 
Hlasování: 51 – 0 – 0   
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10:35 hod. - k jednání se připojil br. Jan HOVORKA (Žatec) – počet hlasujících 52 
 

d) Dotace 2018 
Informace: Br. Milan Mojžíš informoval o obdržení rozhodnutí o přidělení dotace 
od MHMP a od magistrátu města Hradec Králové včetně obdržení finančních 
prostředků.  
Dále informoval o ukončení kontroly vyúčtování dotace z MF ČR za rok 2017 a 
obdržení výzvy k předložení žádosti o uvolnění financí na rok 2018. Po jednání 
PRV ČsOL byla tato žádost MF ČR odeslána.  
Dále uvedl, že Ministerstvo dopravy může na provoz Legiovlaku pouze 1 050 000 
z důvodu vyčerpání limitu de minimis.  
Br. Pavel BUDINSKÝ dále informoval o schůzce na MO ČR. Uvedl, že rozhodnutí 
k dotacím na podporu jednot budou zaslány v nejbližší době, ale dotace na projekt 
Legie 100 a PoVV stále čekají na schválení ministryní obrany ČR. 

Usnesení: RV ČsOL bere informace na vědomí. 
Hlasování:  52 – 0 – 0  

 
e) Aktualizace plánu práce 2018 (jednoty) 
Informace: Br. Milan MOJŽÍŠ informoval, že Ekonomická komise po obdržení 
rozhodnutích o přidělení dotací na činnost jednot zapracuje do Plánu činnosti ČsOL 
na rok 2018 kapitolu III a IV. Následně budou tyto informace rozeslány jednotám. 

Usnesení: RV ČsOL bere informaci na vědomí, ukládá Ekonomické komisi po obdržení 
rozhodnutí zpracovat plány práce jednot, rozeslat je jednotám a předložit 
k dodatečnému schválení na další jednání RV ČsOL. 
Hlasování:  52 – 0 – 0  

 
f) Schválení rozpočtu 2018 
Informace: Br. Milan MOJŽÍŠ předložil rozpočet aktualizovaný o již získané dotace. 
Br. František GÁBOR vyjádřil svůj nesouhlas s tím, že MO ČR neschválilo podporu 
setkání veteránů-chemiků v Liberci. Br. Jindřich SITTA se dotazoval na financování 
podpory novodobých veteránů a „legionářské“ mládeže. Br. Ivan NOVOTNÝ uvedl, 
že dle jeho názoru je podpora ze strany ČsOL dostatečná a jednoty by měli být 
schopny si financování pořádaných akcí zajistit i z dalších zdrojů. 

Usnesení: RV ČsOL schvaluje aktualizovaný rozpočet a ukládá jej neprodleně po 
obdržení rozhodnutí o přidělení dotací doplnit o získané dotace na činnost jednot a 
předložit ke schválení na další jednání RV ČsOL cestou PRV ČsOL. 
Hlasování:  51 – 0 – 1 
 
ad 10) Inventarizace majetku 

Informace: Br. Milan MOJŽÍŠ informoval, že proběhla inventura majetku ČsOL k 31. 
12. 2018, v jejímž rámci byl připraven seznam nepotřebného majetku k vyřazení 
z evidence ČsOL – viz příloha zápisu. PRV ČsOL na svém jednání doporučilo RV 
ČsOL vyřadit uvedený majetek z evidence ČsOL. 

Usnesení: RV ČsOL schvaluje provedení inventury včetně vyřazeného majetku a 
ukládá tento majetek vyřadit z evidence. 
Hlasování:  52 – 0 – 0  
 
ad 11) Jednota Hostěradice - účetnictví 

Informace: Br. Milan Mojžíš vysvětlil nesrovnalosti v účetnictví jednoty 
Hostěradice vzniklé po úmrtí předchozího předsedy jednoty Hostěradice a 
informoval, že SO ČsOL navrhl postupovat v souladu s předchozím řešením 
obdobné situace v jednotě Poděbrady.  
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Usnesení: RV ČsOL ukládá odepsat částku 1619,- z účetnictví ČsOL. 
Hlasování:  47 – 0 – 4 
Návrh usnesení: RV ČsOL ukládá odepsat částku 1619,- z účetnictví ČsOL. RV ČsOL ukládá 
Ekonomické komisi připravit na další jednání RV ČsOL návrh na zřízení účtů jednot. 
Hlasování:  6 – 7 – 39  
Návrh nebyl přijat 
 
ad 12) Členská základna 

a) Zrušení členství 
Informace: Br. Jiří FILIP předložil zápis z výroční členských schůzí jednoty Hradec 
Králové (2017 a 2018), kde byla přijata usnesení na zrušení členství těm členům, 
kteří nesplňují povinnosti člena dle Stanov ČsOL – viz příloha zápisu. 

Usnesení: RV ČsOL ukončuje členství br. Jaroslavu Kančimu, br. Václavu Bartizalovi, 
br. Vladimíru Dvořákovi, br. Václavu Jedličkovi, br. Martinu Prokopovi a br. Zdeňku 
Vávrovi z jednoty Hradec Králové. 
Hlasování: 52 – 0 – 0  

 
ad 13) Komise ČsOL 

a) Komise pro ocenění 
Informace: Br. Jiří VLASÁK předložil aktualizovanou Směrnici ČsOL pro ocenění a 
jmenování do vyšší hodnosti – viz příloha zápisu. 

Usnesení: RV ČsOL po projednání schvaluje aktualizovanou Směrnici ČsOL pro 
ocenění a jmenování do vyšších hodností. 
Hlasování: 50 – 1 – 1  

 
b) Komise pro strategické plánování etc. 
Krajské jednoty 
Informace: Br. Tomáš PILVOUSEK informoval o průběhu jednání s jednotou ČsOL 
Liberecký kraj o jejím novém názvu. 

Usnesení: RV ČsOL bere informace na vědomí a ukládá pokračovat v jednání 
s jednotou Liberecký kraj. 
Hlasování:  49 – 0 – 3  
 

c) Ústřední revizní komise 
Usnesení č. 2 
Informace: Br. Jaroslav Kulíšek předložil usnesení ÚRK č. 2 – viz příloha zápisu. 

Usnesení: RV ČsOL bere informaci na vědomí. 
Hlasování: 52 – 0 – 0  

Usnesení č. 3 
Informace: Br. Jaroslav Kulíšek předložil usnesení ÚRK č. 3 – viz příloha zápisu. Br. 
Tomáš PILVOUSEK uvedl, že pracovní skupina zřízená PRV ČsOL se shodla po kontrole 
Stanov ČsOL, že ÚRK je oprávněna provádět kontroly u jednot. Rovněž PRV ČsOL 
konstatovalo, že ÚRK je dle Stanov oprávněna kontrolovat hospodaření ČsOL včetně 
majetku v jednotách. Br. František GÁBOR se dotázal, zda br. František TRÁVNÍČEK 
stahuje svůj dřívější podnět Rozhodčí radě. Br. František TRÁVNÍČEK sdělil, že ano. 

Usnesení: RV ČsOL konstatuje, že Stanovy jasně určují kompetenci ÚRK ČsOL ke 
kontrole jednot ČsOL podle odstavce V. Orgány ČsOL – ÚRK ČsOL. 
Hlasování: 52 – 0 – 0 

Zpráva o činnosti ÚRK ČsOL za 2. pololetí roku 2017 
Informace: Br. Jaroslav Kulíšek předložil zprávu o činnosti ÚRK ČsOL za 2. pololetí 
roku 2017 – viz příloha zápisu. 

Usnesení:  RV ČsOL bere informaci na vědomí. 
Hlasování: 52 – 0 – 0  
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Protokol o kontrole projektu Legie 100 
Informace: Br. Jaroslav Kulíšek předložil protokol o kontrole projektu Legie 100 – 
viz příloha zápisu. 

Usnesení:  RV ČsOL bere informaci na vědomí. 
Hlasování: 52 – 0 – 0  
 
12:18 hod. – br. Bohuslav BUBNÍK (Mělník) opustil jednání – počet hlasujících 51. 
 
ad 14) Projekty 

a) Projekt sociálně-zdravotní pomoci 
Informace: Ses. Alena DITRICHOVÁ přednesla vyhodnocení projektu SZP za rok 
2017, uvedla, že bylo za rok 2017 vyplaceno 585 tis. KČ. Uvedla, že letošní 1. etapa 
SZP z letošních 3 etap bude ukončena v polovině května. 2. etapa do 31. 8. 2018 a 3. 
etapa do 30. listopadu. Ses. Alena DITRICHOVÁ uvedla, že došlo ke snížení 
v zastropování plateb na léky od zdravotních pojišťoven. Dále informovala, že 
program vyšetření v Motole bude v průběhu léta pozastaven, lze tedy se hlásit do 
10. června. Projekt bude pokračovat od 4. září. 

Usnesení: RV ČsOL schvaluje přednesenou zprávu o projektu SZP za rok 2017. 
Hlasování:  51 – 0 – 0  

Ses. Alena DITRICHOVÁ uvedla, že na základě novely zákona o veřejném zdravotním 
pojištění byly sníženy roční stropy pro doplatky na léky. V souvislosti s tím 
dokončuje komise aktualizaci Směrnice pro čerpání SZP.  

Usnesení: RV ČsOL ukládá aktualizovat Směrnici ČsOL pro čerpání SZP a předložit na 
další jednání RV ČsOL cestou PRV ČsOL. 
Hlasování: 51 – 0 – 0  

 
b) PoVV 
Informace: Br. Viktor ŠINKOVEC předložil zprávu o projektu PoVV za 1. čtvrtletí 
roku 2018. Br. Jindřich SITTA se dotázal, zda má projekt finance na výplaty. Br. Milan 
MOJŽÍŠ ujistil, že ano. Dále se br. Jindřich SITTA se dotázal na pokračování řešení 
podnětu u Rozhodčí rady. 

Usnesení: RV ČsOL schvaluje přednesenou zprávu o projektu PoVV za 1. čtvrtletí roku 
2018. 
Hlasování: 51 – 0 – 0  

Informace: Br. Viktor ŠINKOVEC předložil návrh nového grafického zpracování 
časopisu Veterán a vysvětlil, z jakého důvodu muselo dojít ke změně názvu na  
Válečný veterán (registrace u Ministerstva kultury). Rovněž předložil grafickou 
podobu loga projektu PoVV. 

Usnesení: RV ČsOL bere na vědomí změnu názvu časopisu a schvaluje jeho novou 
grafickou podobu. RV ČsOL schvaluje logo projektu PoVV. 
Hlasování: 51 – 0 – 0 
 
c) Legie 100 

Informace: Br. Jiří CHARFREITAG předložil výsledek výběrového řízení na 
průvodce Legiovlakem. 

Usnesení: RV ČsOL bere informaci na vědomí. 
Hlasování: 51 – 0 – 0  

Informace: Br. Jiří CHARFREITAG předložil výsledek výběrového řízení na zhotovení 
pomníku J. Gayera v Hradci Králové a předložil příslušnou smlouvu, kterou schválilo 
PRV ČsOL na svém minulém jednání. 

Usnesení: RV ČsOL bere informace na vědomí. 
Hlasování: 51 – 0 – 0  
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Informace: Br. Jiří CHARFREITAG informoval o průběhu projektu Legiovlak. 
V letošním roce Legiovlak již navštívilo 12 000 osob. Br. Jiří CHARFREITAG uvedl, že 
pro letošní rok bylo upuštěno od slavnostních zahájení v jednotlivých městech. Br. 
Jindřich SITTA uvedl, že podle něj je škoda, že slavnostní zahájení již neprobíhají, 
protože se jedná o možnost prezentace ČsOL. Br. Ladislav PALEČEK apeloval na 
předsedy jednot, ve kterých bude letos Legiovlak prezentován, aby si domluvili 
s projektem Legie 100 konání slavnostního zahájení a podíleli se na jeho realizaci. 

Usnesení: RV ČsOL bere informace na vědomí. 
Hlasování: 51 – 0 – 0  

 
d) Orlík 
Informace: Br. Jiří CHARFREITAG informoval o probíhající rekonstrukci lokomotivy 
pro Legiovlak. … 

Usnesení: RV ČsOL bere přednesené informace na vědomí. 
Hlasování: 51 – 0 – 0  
 
13:04 hod. br Miroslav ZEMAN (Vyškov) opustil jednání – počet hlasujících 50 
 

e) Zámeček 
Informace: Br. Pavel BUDINSKÝ informoval o průběhu jednání s hejtmanem 
Pardubického kraje a statutárního města Pardubice, kde nám bylo přislíbeno 
dvouleté financování projektu Zámeček. Br. František BOBEK předložil aktuální 
informace o stavu Zámečku. Br. Viktor ŠINKOVEC předložil předpokládaný rozpočet 
projektu Zámeček do roku 2019, který projednalo PRV ČsOL na svém minulém 
jednání a vydalo doporučující stanovisko pro RV ČsOL. 
Br. Jindřich SITTA se dotázal na detaily k předkládanému rozpočtu. Dále se vyjádřil 
pro urychlení rekonstrukce Zámečku. Proto navrhl, aby projektový tým předložil 
více možností financování (rychlejší, pomalejší, atd.) Br. Pavel BUDISNKÝ uvedl, že 
toto již bylo řešeno v rámci PRV ČsOL a byly požadované varianty navrženy. Br. 
Jindřich SITTA se dále dotazoval na detaily jednotlivých položek rozpočtu a br. 
Viktor ŠINKOVEC podával vysvětlení. Br. Pavel BUDINSKÝ uvedl na pravou míru 
obsah dnešního jednání a sdělil, že se bavíme o prostředcích, které jsou schváleny 
na práce, které jsou rovněž schváleny orgány ČsOL. 

Usnesení: RV ČsOL bere na vědomí předložené informace a po projednání schvaluje 
předložený návrh rozpočtu projektu Zámeček do roku 2019. 
Hlasování: 46 – 0 – 4  
 
13:15 hod. br. Jindřich Sitta se vzdálil z jednání – počet hlasujících 49 
 
ad 15) Plán akcí ČsOL a MO ČR na rok 2019 

Informace: Br. Jiří FILIP předložil návrh plánu akcí ČsOL a MO ČR na rok 2019 a 
poskytl komentář. 

Usnesení: RV ČsOL schvaluje předložený návrh plánu akcí ČsOL a MO ČR na rok 2019 
a ukládá jeho odeslání MO ČR. 
Hlasování: 49 – 0 – 0  
 
ad 16) Informace pro předsedy jednot 

a) Legionářské poutě 
Informace: Br. Milan MOJŽÍŠ informoval o poutích připravovaných na červen 2018 
– do Itálie (Piava) a do Francie (Darney). 

Usnesení: RV ČsOL bere informace na vědomí. 
Hlasování: 49 – 0 – 0  
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b) Směrnice pro čerpání dotace MO ČR 
Informace: Br. Milan MOJŽÍŠ uvedl, že Směrnice bude zpracována v souladu 
s podmínkami k čerpání dotace MO ČR neprodleně po doručení rozhodnutí o 
přidělení dotace a rozesláno předsedům jednot ČsOL společně s plánem práce 
jednoty. 

Usnesení: RV ČsOL ukládá předsedům jednot seznámit se důkladně s touto směrnicí a 
dodržovat pokyny v ní uvedené. 
Hlasování: 49 – 0 – 0  
 
13:30 hod. br. Jindřich Sitta se vrátil k jednání – počet hlasujících 50 
 

c) Postup ukončování členství v ČsOL 
Informace: Br. Jiří FILIP předložil Závazný pokyn pro výbory jednot ve věcí 
ukončování členství na vlastní žádost člena, který byl schválen na jednání PRV 
ČsOL dne 6. 2. 2018 

Usnesení: RV ČsOL ukládá výborům jednot dodržovat tento Závazný pokyn. 
Hlasování: 49 – 0 – 0 
 

d) Nové e-mailové schránky jednot ČsOL 
Informace: Br. Jiří CHARFREITAG informoval o provedené změně v e-mailových 
schránkách jednot ČsOL. Nově lze ke schránce přistupovat z webové adresy 
https://mail.csol.cz. Br. Jiří FILIP doplnil, že prostřednictvím těchto schránek 
budou nově distribuovány pozvánky na akce ČsOL a je tedy třeba je kontrolovat. 

 
ad 17) Memoranda 

Br. Jiří CHARFREITAG předložil aktuální tabulku platných memorand a informoval 
o nově uzavřených memorandech. 

Usnesení: RV ČsOL bere informaci na vědomí.  
Hlasování: 50 – 0 – 0  
 
ad 18) Různé 

a) Úkoly Sněmu 
Br. Vojtěch SEIDL navrhl kontrolu plnění úkolu Sněmu. 

Usnesení: RV ČsOL ukládá předložit na další jednání RV ČsOL kontrolu plnění úkolů 
Sněmu cestou PRV ČsOL. 
Hlasování: 49 – 0 – 1  

 
13:39 hod. br. Stanislav ŠVIDEK opustil jednání – počet hlasujících 49 
 

b) Zasílání materiálů k seznámení předsedům jednot 
Br. František TRÁVNÍČEK navrhl, aby předsedům jednot byly zasílány k vyjádření 
a pro informaci podstatné materiály jako Směrnice, atp. 

Usnesení: RV ČsOL ukládá sekretariátu ČsOL rozesílat relevantní materiály 
k vyjádření předsedům jednot. 
Hlasování: 49 – 0 – 0  
 
13:39 hod. br. Jan HOVORKA (Žatec) a br. Jan ŠIMČÍK (Ostrava 1) opustili jednání – počet 
hlasujících 47 
 

c) Podnět z jednoty Valtice 
Br. František TRÁVNÍČEK předložil podnět na kontrolu ustanovení Stanov – 
podmínky pro vznik členství (dodržování článku 23, písmeno 1-5). Br. Milan 

https://mail.csol.cz/
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MOJŽÍŠ sdělil, že tento podnět byl řešen na jednání SO ČsOL dne 9. ledna. SO ČsOL 
konstatovalo, že uvedené požadavky jsou v rozporu s platným usnesením RV ČsOL. 

Návrh usnesení: RV ČsOL ukládá PRV ČsOL se zabývat doručeným podnětem a ukládá 
předložit informaci z jednání na další jednání RV ČsOL 
Hlasování: 7 – 38 – 2  
Návrh nebyl přijat 
 

d) Pomník padlým z 1. světové války v Poděbradech 
Br. TALÍŘ informoval, že město Poděbrady v období, kdy bude prezentován 
Legiovlak v Poděbradech odhalí pomník obětem 1. světové války 

Usnesení: RV ČsOL ukládá jednotě Poděbrady podat oficiální žádost na finanční 
příspěvek na realizaci pomníku padlých v 1. světové válce v Poděbradech. 
Hlasování: 47 – 0 – 0  
 

e) Zámeček 
Br. Miroslav ZEMAN se vrátil k diskuzi k projektu Zámeček. Br. Jindřich SITTA 
uvedl, že projektový tým by měl předložit analýzu projektu a metody realizace. 

Usnesení: RV ČsOL ukládá realizačnímu týmu projektu Zámeček předložit analýzu 
projektu včetně ekonomické náročnosti a metody realizace tohoto projektu. 
Hlasování: 4 – 4 – 39  
 

f) NF L100 
Br. Jindřich SITTA informoval, že NF Legie 100 vstupuje do projektu Alej 
československých legií – obnovení lipové aleje v Lednicko-Valtickém areálu. 

 
ad 19) Závěr 
Br. Pavel BUDINSKÝ poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání v 14:13 hod. 

 

 

Zapsala: ses. Marcela Ludvíková 

 

Ověřili: br. Milan Mojžíš   br. Jiří Filip 


